

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM678063

SUBMISSION TYPE:	RESUBMISSION		
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME		
RESUBMIT DOCUMENT ID:	900639502		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
LISEGA Aktiengesellschaft		12/13/2020	Limited Liability Company: GERMANY
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	LISEGA SE		
Street Address:	GERHARD-LIESEGANG-STRASSE 1		
City:	ZEVEN		
State/Country:	GERMANY		
Postal Code:	27404		
Entity Type:	Limited Liability Company: GERMANY		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	2751934	EASYSSTEEL	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	7036108686		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
Phone:	7039039000		
Email:	dschaffer@milesstockbridge.com,ewortham@milesstockbridge.com,ipdocketing@milesstockbridge.com		
Correspondent Name:	David R. Schaffer		
Address Line 1:	1751 Pinnacle Drive, Suite 1500		
Address Line 4:	Tysons Corner, VIRGINIA 22102-3833		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	T4530-16191US01		
DOMESTIC REPRESENTATIVE			
Name:	David R. Schaffer-Miles & Stockbridge		
Address Line 1:	1751 Pinnacle Drive, Suite 1500		
Address Line 4:	Tysons Corner, VIRGINIA 22102-3833		
NAME OF SUBMITTER:	David R. Schaffer		
SIGNATURE:	/David R. Schaffer/		

DATE SIGNED:

09/30/2021

Total Attachments: 12

source=CoverSheet2#page1.tif

source=Notice2#page1.tif

source=engl. translation excerpt commercial register#page1.tif

source=engl. translation excerpt commercial register#page2.tif

source=engl. translation excerpt commercial register#page3.tif

source=engl. translation excerpt commercial register#page4.tif

source=engl. translation excerpt commercial register#page5.tif

source=current excerpt commercial register#page1.tif

source=current excerpt commercial register#page2.tif

source=current excerpt commercial register#page3.tif

source=current excerpt commercial register#page4.tif

source=Certificate of Translation#page1.tif

Number of entry	<p>a) Company</p> <p>b) Headquarters, place of business, business address, authorized recipient, branch offices</p> <p>c) Subject of the enterprise</p>	Share or ordinary share capital	<p>a) General regulation of proxy</p> <p>b) Board, management, managing directors, responsible partners, general managers, executive directors, authorized representatives and special authorization of representation</p>	Procuration	<p>a) Legal form, beginning of the existence of the company, statutes or partnership agreement</p> <p>b) Other legal relationships</p>	<p>a) Day of entry</p> <p>b) Comments</p>
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) LISEGA Aktiengesellschaft</p> <p>b) Zeven</p> <p>c) Development, production and distribution of technical equipment and components as well as all engineering and further services related thereto</p>	EUR 10.000.000,00	<p>a) The executive board consists of two or more persons.</p> <p>The board is represented by two board members or one board member together with one authorized representative. Each board member is authorized to perform legal transactions on behalf of the company with himself acting in his own name or as representative of a third party.</p> <p>The board members are authorized to represent the company unrestricted for concluding legal transactions with themselves as representative of a third party.</p> <p>The supervisory board can grant power of sole representation to the President</p> <p>b)</p> <p>President: Hardtke, Hans-Herlof, Zeven, *21.02.1939</p> <p>power of sole representation: Board: Münnich, Rolf, Dipl.-Ing., Zeven, *21.09.1947</p> <p>Board: Eddelbüttel, Hans-Heiner, Bad Rothenfelde,</p>	<p>Joint procuration: Lange, Harald, Lilienthal, *04.09.1959</p>	<p>a) Stock company</p> <p>Statute of 17.12.2001 as last amended on 30.07.2002</p> <p>b) Stock company, originated from conversion of LISEGA GmbH based in Zeven (HRB 86 AG Buxtehude) due to the transformation resolution of the shareholder meeting of 17.12.2001.</p>	<p>a) 30.09.2005</p> <p>Manfik</p> <p>b) Statute Bl 64-73, Decisions Bl 8-22; 24-25; 61-62 Sdbd. Day of first registration: 28.05.2002</p> <p>This sheet is transferred to EDP for pursuing and takes the place of the previous register sheet Released on 30.09.2005</p>

TRADEMARK

2			<p>*08.08.1951</p> <p>power of representation together with another board member or an authorized representative</p>				<p>a)</p> <p>08.10.2008</p> <p>Müller</p>
3			<p>b)</p> <p>No longer</p> <p>President:</p> <p>Hardtke, Hans-Herlof, Zeven, *21.02.1939</p> <p>Changed, now:</p> <p>Board:</p> <p>Dr. Friberg, Georg Maria, Rotenburg, *29.01.1967</p> <p>power of representation together with another board member or an authorized representative</p>				<p>a)</p> <p>15.09.2009</p> <p>Müller</p>

TRADEMARK

4		b) Indication of function corrected ex officio, now: President: Dr. Friberg, Georg Maria, Rotenburg, *29.01.1967		a) 17.09.2009 Müller	TRADEMARK
5	b) business address: Hochkamp 5-7, 27404 Zeven			a) 03.11.2009 Schoof b) Business address registered ex officio in accordance with § 18 S. 3 EGAktG.	
6		b) Appointed as board: Dr. Nitidem, Etienne, Lemgo, *24.11.1966 power of representation together with another board member or an authorized representative		a) The general meeting of 06.05.2010 has decided the change of the statute in §§ 5 (authorized capital), 9 (composition and term of designation), 12 (decisions of the supervisory board) and § 14 (place and convocation) b) The board is authorized by the decision of the general meeting of 06.05.2010 upon approval by the supervisory board to raise the share capital until 31.05.2015 one- time or several times up to 5,000,000,00 EUR against cash and/or tangible assets (authorized capital 2010/1)	a) 14.07.2010 Müller

7	a) LISEGA SE		a) The executive board consists of two or more persons. The board is represented by two board members or one board member together with one authorized representative. The board members are authorized to represent the company unrestricted for concluding legal transactions with themselves as representative of a third party		a) European stock company b) The company is converted according to the decision of the general meeting of 27.01.2011 by way of change of form into LISEGA SE based in Zeven. The change of form becomes effective with today's entry.	a) 27.04.2011 Müller
8			b) Resigned from the board: Dr. Nitidem, Etienne, Lemgo, *24.11.1966 Entered as board: Dr. Heinrichs, Ekkehard, Zeven, *13.06.1965 authorized to present together with another board member or an authorized representative		a) Supplement ex officio. Statute of 27.01.2011.	a) 30.05.2011 Müller
9						a) 08.01.2013 Borgstedt
10					a) The general meeting of 25.04.2013 has decided the change of the statute in § 5 (authorized capital), § 10 (transaction requiring approval businesses) and § 11 (composition and term of designation) and the changes of regulations of the authorized capital	a) 07.05.2013 Borgstedt

TRADEMARK

11	b) business address: Gerhard-Liesegang-Straße 1, 27404 Zeven						b) The board is authorized by the decision of the general meeting of 25.04.2013 upon approval by the supervisory board to raise the share capital until 30.04.2016 one-time or several times up to 5,000,000.00 EUR against cash and/or tangible assets (authorized capital 2013/1)	a) 08.07.2014 Kling	
12							a) The general meeting dated 30.07.2014 has decided the change of the statute in § 14 (decisions of the supervisory board)	a) 04.08.2014 Brandt	
13			b) Entered as board: Vogt, Peter, Münster, *27.02.1969				b) Vogt, Peter, Münster, *27.02.1969	a) 29.10.2014 Mohr	
14			b) Changed, now: Board: Vogt, Peter, Münster, *27.02.1969 authorized to present together with another board member or authorized representative				b) Changed, now: Board: Vogt, Peter, Münster, *27.02.1969 authorized to present together with another board member or authorized representative	a) 29.10.2014 Mohr	

TRADEMARK

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) LISEGA Aktiengesellschaft b) Zeven c) Entwicklung, Produktion und Vertrieb von technischen Einrichtungen und Komponenten sowie alle damit verbundenen Engineering- und Serviceleistungen	10.000.000,00 EUR	a) Der Vorstand besteht aus zwei oder mehreren Personen. Die Gesellschaft wird durch zwei Vorstandsmitglieder oder durch ein Vorstandsmitglied gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. Jedes Vorstandsmitglied ist befugt, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte vorzunehmen. Vorstandsmitglieder sind befugt, die Gesellschaft bei Rechtsgeschäften mit sich als Vertreter eines Dritten uneingeschränkt zu vertreten. Der Aufsichtsrat kann dem Vorsitzenden des Vorstands Einzelvertretungsberechtigung erteilen. b) Vorsitzender: Herdiike, Hans-Herolf, Zeven, *21.02.1939 einzelvertretungsberechtigt; Vorstand: Münlich, Rolf, Dipl.-Ing., Zeven, *21.09.1947 Vorstand: Eddelbüttel, Hans-Heiner, Bad Rothenfelde, *08.08.1951 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Vorstandsmitglied oder einem Prokuristen.	Gesamtprokura: Lange, Harald, Lilienthal, *04.09.1959	a) Aktiengesellschaft Satzung vom 17.12.2001 zuletzt geändert am 30.07.2002 b) Aktiengesellschaft, entstanden durch formwechselnde Umwandlung der LISEGA GmbH mit Sitz in Zeven (HRB 86 AG Buxtehude) aufgrund Umwandlungsbeschlusses der Gesellschafterversammlung vom 17.12.2001.	a) 30.09.2005 Mantik b) Satzung Bl. 64-73, Beschlüsse Bl. 8-22;24-25;61-62 Sdbd. Tag der ersten Eintragung: 28.05.2002 Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 30.09.2005.
			b) Nicht mehr Vorstand: Münlich, Rolf, Dipl.-Ing., Zeven, *21.09.1947 Bestellt als Vorstand: Dr. Friberg, Georg Maria, Rotenburg, *29.01.1987 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Vorstandsmitglied oder einem			a) 08.10.2008 Müller

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnisse	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
			Prokuristen, Geändert, nun: Vorstand: Edehbüttel, Hans-Heiner, Rotenburg, *08.08.1951 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Vorstandsmitglied oder einem Prokuristen.			
3			b) Nicht mehr Vorsitzender: Hardtke, Hans-Herluf, Zeven, *21.02.1939 Geändert, nun: Vorstand: Dr. Friberg, Georg Maria, Rotenburg, *29.01.1967 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Vorstandsmitglied oder einem Prokuristen.			a) 15.09.2009 Müller
4			b) Bezeichnung der Funktion von Amts wegen berichtigt, nun: Vorstandsvorsitzender: Dr. Friberg, Georg Maria, Rotenburg, *29.01.1967 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Vorstandsmitglied oder einem Prokuristen.			a) 17.09.2009 Müller
	b) Geschäftsanschrift: Hochkamp 5-7, 27404 Zeven					a) 03.11.2009 Schoof b) Geschäftsanschrift von

TRADEMARK 5

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
6			b) Bestellt als Vorstand; Dr. Nildem, Etienne, Lemgo, *24.11.1966 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Vorstandsmitglied oder einem Prokuristen;		a) Die Hauptversammlung vom 06.05.2010 hat die Änderung der Satzung in § 5 (Genehmigtes Kapital), 9 (Zusammensetzung und Amtsdauer), 12 (Beschlüsse des Aufsichtsrates) und § 14 (Ort und Einberufung) beschlossen. b) Der Vorstand ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 06.05.2010 ermächtigt, mit Zustimmung der Aufsichtsrates das Grundkapital bis zum 31.05.2015 gegen Bar- und/oder Sachanlagen einmal oder mehrmals um insgesamt bis zu 5.000.000,00 EUR zu erhöhen (Genehmigtes Kapital 2010!)	a) 14.07.2010 Müller
7	a) LISEGA SE		a) Der Vorstand besteht aus zwei oder mehreren Personen. Die Gesellschaft wird durch zwei Vorstandsmitglieder oder durch ein Vorstandsmitglied gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. Die Vorstandsmitglieder sind befugt, die Gesellschaft bei Rechtsgeschäften mit sich als Vertreter eines Dritten uneingeschränkt zu vertreten.		a) Europäische Aktiengesellschaft (SE) b) Die Gesellschaft ist nach Maßgabe des Beschlusses der Gesellschafterversammlung vom 27.01.2011 im Wege des Formwechsels in die LISEGA SE mit Sitz in Zeven umgewandelt. Der Formwechsel ist mit heutiger Eintragung wirksam geworden.	a) 27.04.2011 Müller
			b) Ausgeschlossen als Vorstand; Dr. Nildem, Etienne, Lemgo, *24.11.1966 Eingetretene als Vorstand; Dr. Heinrichs, Ekkehard, Zeven, *13.06.1965 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem		a) Ergänzung von Amts wegen. Satzung vom 27.01.2011.	a) 30.05.2011 Müller
						a) 08.01.2013 Borgstedt

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
10			anderen Vorstandsmitglied oder einem Prokuristen,		a) Die Hauptversammlung vom 25.04.2013 hat die Änderung der Satzung in § 5 (Genehmigtes Kapital), § 10 (Zustimmungspflichtige Geschäfte) und § 11 (Zusammensetzung und Amtsdauer) und mit ihnen die Änderung der Bestimmungen zum Genehmigten Kapital beschlossen. b) Der Vorstand ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 25.04.2013 ermächtigt mit Zustimmung des Aufsichtsrates das Grundkapital bis zum 30.04.2018 gegen Bar- und/oder Sacheinlagen einmal oder mehrmals um insgesamt bis zu 5.000.000,00 EUR zu erhöhen. (Genehmigtes Kapital 2013/1).	a) 07.05.2013 Borgstedt
11	b) Geschäftsanschrift: Gerhard-Liesegang-Straße 1, 27404 Zeven					a) 08.07.2014 Kling
12					a) Die Hauptversammlung vom 30.07.2014 hat die Änderung der Satzung in § 14 (Beschlüsse des Aufsichtsrates) beschlossen.	a) 04.08.2014 Brandt
13			b) Eintreten als Vorstand: Vogt, Peter, Münster, *27.02.1969			a) 29.10.2014 Mohr
14			b) Geändert, nun: Vorstand: Vogt, Peter, Münster, *27.02.1969 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Vorstandsmitglied oder einem Prokuristen.			a) 29.10.2014 Mohr
15						a)

® TRADE MARK